
OSNOVNA ŠOLA KAPELA  
Svet staršev  
Kapelski Vrh 95  
9252 Radenci Kapelski Vrh, 27.01.2024 
 
Številka: 900-4/2023/2 
 
Datum seje: 13.12.2023 
  
Začetek seje: 17.00  
Konec seje: 19.15  
 
Zadeva: Zapisnik 2. seje Sveta staršev OŠ Kapela,  
ki je potekala dne 13.12.2023 s pričetkom ob 17.00 uri v učilnici nemščine OŠ Kapela. 
  
Prisotni na 2. seji sveta staršev: v. d. ravnateljice mag. Andreja Strmšek, Janja Posl 
Korošec, David Lorber, Sebastjan Belak, Jernej Horvat, Jasna Farkaš, Martina Mlaker, 
Davorina Čolnik. 
Odsotni: Jasmina Fašalek Paldauf, Marko Rantaša. 
 
Ravnateljica je predlagala naslednji dnevni red:  
 
Dnevni red:  
 

1. Pregled in potrditev zapisnika 1. seje z dne 27. 9. 2023.  

2. Pregled opravljenega dela.  

3. Imenovanje predstavnikov staršev v Svet zavoda Osnovne šole Kapela.  

4. Pobude, predlogi, vprašanja Sveta staršev.  

5. Razno.  

 

Najprej smo predstavniki Sveta staršev potrdili dnevni red z dvigom rok. 
 
 
K tč.1: Potrditev zapisnika 1. seje Sveta Staršev v šolskem letu 2023/2024 z dne 
27.9.2023 
 
Sklep: Člani Sveta staršev smo 1. zapisnik seje Sveta staršev v šolskem letu 2023/2024, 
ki je potekala 27.9.2023, soglasno potrdili. 
 
 
K tč. 2: Pregled opravljenega dela 
 
V.d. ravnateljice ga. Strmšek pove, da delo poteka v skladu z Letnim delovnim načrtom 
in izvajajo vse, kar je bilo pričakovano. Ukvarjajo se z vsakodnevnimi izzivi, nekaj je 
vedenjske problematike. Pri tem upoštevajo družinske situacije v ozadju in v kolikor je 
potrebno, sodelujejo s policijsko postajo in CSD. V.d. ravnateljice poudari, da se izvajajo 
preventivne vsebine vzgoje za zdravje, kot na primer osveščanje glede cepljenja, 
predavanja za starše (zaradi prisotnosti elektronskih cigaret), preventivni zobozdravniški 



pregledi. Vse delo pa, da teče po programu. Vpraša predstavnike Sveta staršev, če 
imamo kakšna vprašanja, vprašanj ni. 
 
Sklep: Predstavniki sveta staršev potrdimo, da delo poteka v skladu z letnim delovnim 

načrtom za šolsko leto 2023/2024. 

 

K tč. 3: Imenovanje predstavnikov staršev v Svet zavoda Osnovne šole Kapela v 
šolskem letu 2023/2024 
 
Svet staršev mora imenovati 3 predstavnike. Kandidati za predstavništvo podpišejo 
soglasje za opravljanje predstavništva. 
 
Sklep: V Svet zavoda smo soglasno, vsakega kandidata s šestimi glasovi, potrdili 
Martino Mlaker, Jerneja Horvata in Sebastjana Belaka.  
 
K tč. 4: Pobude, predlogi, vprašanja Sveta staršev 
 
 
Pod točko 4. smo obravnavali prehranjevanje v šoli, ker se nam predstavnikom zdi 
pomembno, da učenci pojedo pripravljeno hrano.  
 
Ugotavljamo, da pri jedilnikih, ki so se nekoliko spremenili, zaradi prilagoditve okusu 
šolarjev, je zdaj preveč ogljikovih hidratov, beljakovin pa premalo in bo potrebna glede 
tega neka prilagoditev. Na primer polžki z drobtinami, to so vse ogljikovi hidrati. Ali pa za 
malico mlečni riž, kruh in banana, to so vse spet ogljikovi hidrati, ki jih otroci v današnjih 
časih preveč pojedo in to vodi v čezmerno telesno težo.  
 
V d. ravnateljice pove, da so naredili nekatere spremembe oziroma prilagoditve zato, da 
bi otroci sploh pojedli oziroma več pojedli in da se ne bi metalo toliko proč. Sledijo tudi 
vidiku, da je čim manj odpadne embalaže. Problematično je še zmeraj, da si učenci ne 
vzamejo juhe. Pove še, da tisti, ki ne jejo mlečnega riža, dobijo žemljo. Umikajo tudi 
namaze, ki jih otroci ne jedo. Prilagoditev jedilnika se v.d. ravnateljice zdi smiselna do 
neke mere. 
 
Sklep: Z jedilnico in hrano se veliko ukvarjajo v šoli in tudi na sestankih Sveta staršev. 

Predstavniki staršev predlagamo, da se najprej poje juha in potem dobijo učenci vse 

ostalo. Čimprej bi morali sklicati skupinski roditeljski sestanek, da se začnemo na temo 

prehranjevanja pogovarjati skupaj.  

 

K tč. 5: Razno 

Pod razno smo odprli več tem. 

Predstavniki Sveta staršev prosimo učitelje: 
 

- Da je pošiljanje kakršnihkoli videoposnetkov za ocenjevanje nesmiselno, ker gre 
za velike datoteke, ki jih je težko pošiljati in pri tem učenci obremenjujejo tudi 
starše. Da se pri pošiljanju dostikrat zalomi in so potem učenci v stresu, ker ne 
morejo poslati, pa bi radi. Da so otroci preveč na zaslonih in da naj šolsko delo 
poteka brez zaslonov, v kolikor se le da. 



- Da starši včasih spremljamo 5 medijev za komunikacijo s šolo. Naj bo v uporabi 1 
medij, to je e-asistent. 

- Pri gospodinjstvu naj bo več praktičnega pouka v šoli. 
- Ne preverjajte znanja z računalniškimi kvizi. 

 

Odprli smo problematiko stopnic, ki so pozimi nevarne. Predstavniki Sveta staršev so 

predlagali, da bi naredili nova vrata, tam, kjer je plezalna stena. V d. ravnateljice je 

povedala, da je to nova finančna investicija, ki zahteva nov finančni plan in novo požarno 

varnost. Predlagano je bilo, da naj župan pride na naslednjo sejo Sveta staršev. 

Pogovarjali smo se tudi o kajenju, ki se pojavlja v obliki modernega kajenja, ki ga je težko 

zaznati, to je uporaba fug in električnih cigaret. V. d. ravnateljice vidi problem v tem, da 

na sestanku s starši ni prišlo do tega, da bi starši absolutno obsodili kajenje. Ključ je v 

starših, starši so pomemben dejavnik. Starši so zadevo relativizirali, v smislu zakaj jim ne 

damo miru. V d. ravnateljice meni, da za zadeve, ki so jasne, se mora reči, to ni vredu, ni 

dobro, ni zdravo, ne pa da se relativizira. Kajenje ne spada v osnovne šole. Konsenz 

želijo doseči na nivoju šole.  

V.d. ravnateljice tudi poziva vse starše, da se pogovorijo z otroci, kaj spada v šolske 

torbe in kaj ne. Pri majhnih toleriramo igračke, pri velikih pa elektronske cigarete in da to 

ne gre. V šolo naj se nosi samo tisto, kar tja spada. Zato starše prosi, naj preverijo, kaj v 

šolo nosijo. 

Predsednik Sveta staršev Sebastjan Belak je na kratko poročal o udeležbi na regijskem 

sestanku sveta staršev. Povedal je, da se naša OŠ Kapela napram drugim šolam lahko 

ponaša, saj je na nekaterih šolah kajenje prisotno ponekod že v 5. in 6. razredu.  

Opomba: 1. seja Sveta staršev se je končala ob 19.15. 

 

Zapisala: Jasna Farkaš                           Predsednik Sveta Staršev: Sebastjan Belak 

 


